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Abstract (en)
The device is used to fix a cover rail (2) overlapping the edge of a stair (3). It is formed by a horizontal bar (4) lying on top of the stair tread and
partially covered by the tread-board (11). There is a hole (8) for the cover rail fastener (13), situated at the free end (5). The tread-board is held
tight between the cover rail and the bar. At its free end, the bar has a leg (6) pointing downwards which lies partly against the front of the step and
held there by further fasteners (10). This leg is a support for a stair riser or kick plate (18). The riser or kick plate is overlapped by the cover rail in a
positive locking fashion.

Abstract (de)
Eine Vorrichtung (1) zum Festlegen einer die Randkante einer Treppenstufe (3) übergreifenden Abdeckschiene (2) besteht aus einer horizontalen
Leiste (4) und einer Abdeckschiene (2). Die horizontale Leiste (4) wird mittels Schrauben (9) an der Treppenstufe festgelegt. Sie weist eine
nach oben gerichtete Blockleiste (7) auf, die von Stegen (14) der Abdeckschiene (2) übergriffen ist. Zur Anpassung der Abdeckschiene (2) an
unterschiedliche Dicken (d2) der Trittstufe (11) ist die Blockleiste (7) durch ein Distanzstück (20) verlängert. <IMAGE>
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